
BRM.0012.3.4.2019           

 

Protokół nr 5/2019 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 8 kwietnia 2019 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 9.00 – 9.40 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Ewa Kempska       – Przewodnicząca Komisji 

2. Magdalena Łośko      – Członek Komisji 

3. Patryk Kaźmierczak       – Członek Komisji 

4.  Maciej Basiński      – Członek Komisji 
 

W posiedzeniu nie uczestniczył radny Jacek Tarczewski - Członek Komisji. 

Na posiedzenie spóźniła się radna Magdalena Łośko - Członek Komisji 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego 

2. Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej                         

i Nieruchomości. 

3. Urszula Marczewska - Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Środowiska i Rolnictwa. 
 

Listy obecności członków Komisji stanowią załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

Posiedzenie Komisji otworzyła  Pani Ewa Kempska - Przewodnicząca Komisji, która 

zgodnie z listą obecności stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 3 radnych, co 

wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 
 

głosowanie:   za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 4 posiedzenia Komisji. 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2018 r. 

5. Analiza wpływów z opłaty uzdrowiskowej za lata 2013-2018.  

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 4 posiedzenia Komisji. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 4 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2018 r. 
 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Przedstawiła Sprawozdanie z wykonywania budżetu Miasta Inowrocławia za 2018 r.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

  

Pytania i dyskusja: 

 

Patryk Kaźmierczak  – Członek Komisji: 

Str. 164 – dotacje, czy wszystkie dotacje są rozliczone? 

 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Wszystkie dotacje muszą być rozliczone przez wydział merytoryczny, zgodnie z uchwałą 

Rady. Jeżeli coś pozostaje to musi zwrócić do budżetu. Wtedy tworzymy plan na cały rok. 

 

Patryk Kaźmierczak  – Członek Komisji: 

Odnośnie dotacji sportowych, czy przy rozliczeniach były jakiekolwiek problemy. 

 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Nie mam takiej informacji. 

 

Patryk Kaźmierczak  – Członek Komisji: 

Str. 161 - zamienne źródła grzewcze - dofinansowanie 132 049,00 zł. Czy kwota 

w zeszłym roku była większa? 

 

Urszula Marczewska- Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Większa. W zeszłym roku była to kwota 250 tysięcy złotych. 

 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Więcej osób złożyło wnioski i w 2018 r. zwiększaliśmy. 

 

Innych pytań nie było. Przystąpiono do głosowania.  

 

 Sprawozdanie z wykonania  budżetu Miasta Inowrocławia za 2018 r.  
 

głosowanie:   za głosowało – 3 , przeciw – 1  , wstrzym. się – 0 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 
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Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa 

podjęła uchwałę nr 5/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu sprawozdania z wykonania 

budżetu Miasta Inowrocławia za 2018 r. 

 

 Roczne sprawozdanie z wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury 

za 2018 r. 
 

głosowanie:  za głosowało – 3 , przeciw - 1, wstrzym. się – 0 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa 

podjęła uchwałę nr 6/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu sprawozdania z wykonania 

planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury za 2018 r. 

 

 Roczne sprawozdanie  z   wykonania   planu  finansowego  Biblioteki Miejskiej im. 

Jana Kasprowicza w Inowrocławiu za  2018 r.  
 

głosowanie:  za głosowało – 3 , przeciw - 1  , wstrzym. się – 0 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa 

podjęła uchwałę nr 7/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu sprawozdania z wykonania 

planu finansowego Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu za 2018 r. 

 

 Informacja o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za rok 2018. 

 

głosowanie:  za głosowało – 3, przeciw – 1 , wstrzym. się – 0 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa 

podjęła uchwałę nr 8/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o stanie mienia 

komunalnego Miasta Inowrocławia za 2018 r. 

 

Ad 5. Analiza wpływów z opłaty uzdrowiskowej za lata 2013-2018.  
 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Przedstawiła analizę wpływów z opłaty uzdrowiskowej za lata 2013-2018.  

Analiza stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Pytania i dyskusja. 
 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Między 2017 r. a 2018 r. było o 1400 kuracjuszy więcej, to dlaczego spada opłata 

uzdrowiskowa?  Jeżeli więcej osób odwiedza nasze uzdrowisko, to ta opłata powinna być 
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większa. Na ostatniej stronie sprawozdania jest napisane, że wysokość opłaty 

uzdrowiskowej ma wpływ na kwotę dotacji z budżetu państwa dla gminy uzdrowiskowej 

na dany rok budżetowy. To znaczy, że im większą opłatę będziemy mieli tym większą 

dotację dostaniemy? 
 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Gdyby była wyższa. 

 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Pani Naczelnik twierdzi, że mamy wzrost jeżeli chodzi o kuracjuszy, natomiast opłata 

uzdrowiskowa maleje. Jeżeli jest wzrost osób to opłata powinna być wyższa. 

 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Nie wszystkie osoby podlegają opłacie. Osoby, które przebywają w szpitalu 

uzdrowiskowym to od tych osób nie pobiera się opłaty. Od dzieci, młodzieży, grup 

zorganizowanych. Nie wiemy ile jest takich osób skierowanych na leczenia szpitalne. 

Jeżeli osoba przybywa do uzdrowiska i trafi do szpitala to również od takich osób nie 

pobieramy opłaty. A wpłaty jeżeli byłyby dokonane w lutym następnego roku nie są 

wykazywane do zwrotu dotacji z budżetu państwa. Liczy się rok kalendarzowy. Dlatego 

są takie odstępstwa. 

 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Ale te odstępstwa pojawiły się od roku 2016 i mamy tendencje spadkową odnośnie 

wpływów z opłaty uzdrowiskowej. 

 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Są też osoby, które przyjeżdżają na 2-3 dni i wyjeżdżają. 

 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Ale płaci tą opłatę. 

 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Ale za nie cały pobyt, tylko tyle ile jest. 

 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

To znaczy, że nie mamy obłożenia.  

 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Nie mamy wiedzy, czy ktoś wchodzi w to miejsce. Jeżeli osoba wyjeżdża wcześniej, 

a zapłaciła za cały pobyt to opłatę zwracamy. My statystyk nie prowadzimy. Inkasentami 

tej opłaty są uzdrowiska, hotele. 

 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Ale to trzeba kontrolować. W interesie Miasta jest to, aby ta opłata była ponieważ 

otrzymujemy dotacje z budżetu państwa, którą przeznaczymy na uzdrowisko. 
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Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Nie jesteśmy w stanie co roku uzdrowisk kontrolować. Kontrole są wyrywkowe, 

sprawdzamy czy od wszystkich osób pobierane są opłaty. Jeżeli opłata przyjdzie w lutym 

za poprzedni rok to ona nie jest wykazywana do dotacji jaką byśmy chcieli z budżetu 

państwa. Opłata jest pobierana prawidłowo. Mamy kontrole z Urzędu Wojewódzkiego 

odnośnie tych opłat, nie stwierdzono, że jest coś źle.  

 

Patryk Kaźmierczak  – Członek Komisji: 

Liczba miejsc w strefie uzdrowiskowej jest ograniczona tam gdzie wysyłani są 

kuracjusze, być może w tym roku wysłano większa ilość osób zwolnionych z opłaty.         

I dlatego mamy ten spadek. 

 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Uzdrowiska też remontują, żeby mieć obłożenie. Kuracjusze jeżeli jest remont to 

przeszkadza im kurz, hałas i wyjeżdżają. Nie są na cały okres skierowania. Możecie 

państwo wystąpić o zwiększenie tej opłaty.  
 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Ale zwiększenie może być niekorzystne. Uważam, że jeżeli jest tendencja spadkowa, to 

trzeba się temu przyjrzeć. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Tutaj chyba mamy problem, że mamy osoby zwolnione z opłaty. 
 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Analiza przygotowana jest obrazowo, ale tendencja spadkowa budzi pewne obawy.          

Ja szukam przyczyny, że przy tej samej stawce mamy spadek. Na pewno tym się 

zajmiemy. 

 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Co roku dwa uzdrowiska są kontrolowane. Jeżeli miałyby być jakieś nieprawidłowości 

w poborze tej opłaty, a opłata jest pobierana od 2003 r. to każde uzdrowisko wie jak 

należy pobierać tą opłatę, kiedy przekazywać na konto Urzędu Miasta.  

 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Ale jeżeli przez 10 lat działa coś zwyżkowo, a nagle od dwóch lat zniżkowo to chyba coś 

w systemie jest nie tak, a stawka opłaty jest identyczna tj. 4,20 zł.  

 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Od 2014 r. 
 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

W 2015 r. mamy wzrost, ale nie wiem czy ten wzrost to zasługa tych 0,20gr., a następnie 

mamy spadek. Myślałem, że przyjeżdża mniej kuracjuszy i dlatego jest spadek, ale Pani 

twierdzi, że 1400 kuracjuszy mamy więcej. I oczywiście z tego się cieszymy. 
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Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Ale tutaj może jest problem, że przyjeżdżają goście na jeden lub dwa dni. 

 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Ale wątpię, że te 1400 osób przyjeżdża na jedną dobę lub te wszystkie osoby są 

zwolnione z opłaty. Chyba, że ktoś wprowadził turnusy dla osób np. niewidomych, które 

są zwolnione z tej opłaty. To powinno być gdzieś zapisane. To jako Miasto musimy 

kontrolować.  

 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Finansowo-Budżetowego: 

My kontrolujemy prawidłowość poboru opłaty. Uzdrowiska podlegają pod Ministerstwo. 

Sprawdzamy, czy inkasent prawidłowo dokonuje poboru opłaty.  

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Będziemy mieli to na uwadze. 

 

Innych pytań nie było. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem przedstawionego materiału? 
 

głosowanie:  za – 2, przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa 

podjęła uchwałę nr 9/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu dokumentu pn. „Analiza 

wpływów z opłaty uzdrowiskowej za lata 2013-2018”. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Pytań nie było. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu w sprawie stwierdzenia, że miejscowy 

plan zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego?  
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 
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Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa 

podjęła uchwałę nr 10/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie 

stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego nie narusza 

ustaleń studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego. 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie realizacji 

zapisanych w planie inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej należących do 

zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Pytań nie było. 
   
Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie 

realizacji zapisanych w planie inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej należących 

do zadań własnych gminy oraz zasadach ich finasowania? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa 

podjęła uchwałę nr 11/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie 

rozstrzygnięcia o sposobie realizacji zapisanych w planie inwestycji z zakresu 

infrastruktury technicznej należących do zadań własnych gminy oraz zasadach ich 

finansowania. 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Macieja 

Wierzbińskiego i Rąbińskiej. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Pytań nie było. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego  

w rejonie ulic: Macieja Wierzbińskiego i Rąbińskiej? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa 

podjęła uchwałę nr 12/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulic: Macieja Wierzbińskiego i Rąbińskiej. 
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Ad 6. Sprawy bieżące. 
 

Członkowie komisji zadecydowali o ponownym zaproszeniu na posiedzenie komisji Pani 

Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego celem udzielenia dodatkowych informacji 

dot. przeprowadzenia kontroli z pobierania opłat uzdrowiskowych. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie 

Komisji. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Uzdrowiskowej 

 

Ewa Kempska 

 

 
Protokółowała:  

Agnieszka Bardzińska 


